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Pan

Tobiasz Frytz

Radny Rady Miejskiej 
Karpacza

W odpowiedzi na Pana zapytanie w sprawie udziału finansowego Gminy
Karpacz w Forum Ekonomicznym informuję, że Gmina nie finansuje firmy „Uber”. 

                            

 Z poważaniem

Burmistrz Karpacza

/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:

1. Biuro Rady Miejskiej.
2. Sekretarz Gminy. 
3. PR aa.


